

2 Nov 2020

Dear teachers,

**Enrolment of the April section (Easter holiday period) has started and add Technical Ethics Dance competition item**

Thank you for supporting HKCCDC Video Competition 2020. As what we announced before that HKCCDC Video Competition (Competing by recorded video competition) comprised of 3 sections (periods), namely, the December section (Christmas holiday period), April section (Easter holiday period) and July section (Summer vacation period). We will grant the **Slam Mega Winners Award** to the contestant who gets the highest total marks in the 3 sections, **Mega Winner Award** to the contestants who get the highest total marks in the 2 sections and **The Best Performer** to the contestants who get the highest marks in 1 section.

We now would like to announce that the enrolment of the April section (Easter holiday period) has started and the period of enrolment is **1-30 November 2020** and the deadline of submitting videos is 10 January 2021.

From the April section onwards, we will add a new competition item to the existing items. All contestants may appear with their national costumes to dance a piece of their Ethics Dance with technical skills (turns and leaps with national dance movements and music) in that new item "**Technical Ethics Dance**". The award of prizes is the same as the existing items. Enclosed please find the revised Rules & Regulations for your reference.

Please enroll to the April section (Easter holiday period) now to support HKCCDC to create a Dance Village in the world!

I am looking forward to receiving your videos soon.

Thank you very much!

Yours faithfully,

Kenneth Kwong  
Chairman of HKCCDC

尊敬的老師們：

#### 四月份（復活節假期時段）比賽已接受報名及增添「技巧民族舞」舞蹈類別

感謝您支持 2020 年香港挑戰盃舞蹈比賽之「以錄像比賽」。正如我們已經宣佈香港挑戰盃舞蹈比賽之「以錄像比賽」共有三個部分（時段）的比賽；即 12 月（聖誕節假期時段）、4 月（復活節假期時段）和 7 月（暑假時段）的比賽。在 3 個部分（時段）獲得最高總分者將獲頒發大滿貫超級大獎 (**Slam Mega Winner Award**)，而在其中 2 個部分中獲得最高總分者將獲頒發超級大獎 (**Mega Winner Award**)及在每 1 個部分中獲得最高分者將獲頒發最佳表現獎 (**The Best Performer**)。

現特此告之四月份（復活節假期時段）比賽已接受報名，報名日期為 2020 年 11 月 1 日至 30 日，提交錄像的截止日期為 2021 年 1 月 10 日。

從四月份（復活節假期時段）比賽開始，除所有現有舞蹈類別外，我們將增添一項舞蹈類別「技巧民族舞」(**Technical Ethnic Dance**)，所有參賽者可以穿著其民族服裝參加比賽，展示其技術技能（包括國家民族舞蹈動作，跳，轉和音樂）。獎項跟現有項目相同。隨函附上修訂後的《章程》供您參考。

請立即報名四月份（復活節假期時段）比賽，支持香港挑戰盃舞蹈比賽創建一個舞蹈村！

希望很快便收到您的錄像。謝謝！

敬祝 安康

香港挑戰盃舞蹈比賽主席

鄭國強 謹上

2020 年 11 月 2 日